

Ice Challenge La Sarre

Hi,

In less than a month, the athletes will start on our trail. The ice is already waiting for you!

Here are some details:

Hotels:

Villa Mon Repos www.motelvillamonrepos.qc.ca 1 888 417-3767

Motel le Bivouac www.motellebivouac.com 1 866 980-2241

Private cottage rental see the Promoter Yannick Provencher 819-520-0120

Do not wait too long before making your reservations, as La Sarre will be a busy city during the week of the race.

DATES: Practices will start February 26. The qualifications will start March 1st and the finals will be on March 3rd.

LIVE RESULTS: It will be possible to see the results live on our website once the competition begins: <https://icechallenge.ca/en/live-results>

WEBSITE: Visite our website for more informations and registrations: <https://icechallenge.ca>

FACEBOOK: icechallengevm

LICENSE ATSX: If you do not have an ATSX license, you must create an online profile (<https://data.atsx.org/Home/AthletesInformation>) and pay \$25 when registering in La Sarre.

TRANSPORTATION: Montreal International Airport (YUL-YMX) is located 685 km via Highway 15. You can also transfer to the Rouyn-Noranda Regional Airport (CYUY) which is located at 96 km From La Sarre via QC-117. On-site at La Sarre a shuttle service is organized.

Do not hesitate if you have any questions.

Thank you and look forward to seeing you in La Sarre!

Bonjour,

Dans moins d'un mois, les athlètes s'élanceront sur notre piste. La glace vous attend déjà!

Voici quelques détails

Hotels:

Villa Mon Repos www.motelvillamonrepos.qc.ca 1 888 417-3767

Motel le Bivouac www.motellebivouac.com 1 866 980-2241

Location de chalet privé voir le Promoteur Yannick Provencher 819-520-0120

N'attendez pas trop avant de faire vos réservations, car La Sarre sera une ville très occupée la semaine de la course.

ENTRAÎNEMENT : Si la température le permet, il y aura des sessions d'entraînement à partir du 26 février.

QUALIFICATIONS : Les qualifications doivent débuteront le 1er mars.

ÉVÉNEMENT PRINCIPAL : Les rondes finales auront lieu le 3 mars.

RÉSULTATS EN TEMPS RÉEL: Il sera possible de voir les résultats en temps réel sur le site: <https://icechallenge.ca/fr/live-results>

SITE INTERNET: Pour plus d'information, veuillez consulter le site internet: <https://icechallenge.ca/>

FACEBOOK : icechallengevm

LICENSE ATSX : si vous n'avez pas de licence de l'ATSX, vous devez vous créer un profil en ligne (<https://data.atsx.org/Home/AthletesInformation>) et payez 25\$ lors de votre inscription à La Sarre.

TRANSPORT : L'aéroport Internationale de Montréal (YUL-YMX) est situé à 685 km via l'Autoroute 15. Vous pouvez également faire le transfert pour l'aéroport de régionale de Rouyn-Noranda (CYUY) qui elle est situé à 96 km de La Sarre via QC-117. Sur place à La Sarre un service de navette est organisé

N'hésitez pas si vous avez des questions.

Merci et au plaisir de vous voir à La Sarre!

Yannick Provencher, President,
Ice Challenge La Sarre

© 2017 [Ice Challenge La Sarre](#). All rights reserved.